
ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO OESTE

Nº de Acta: 6

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 27 de junio de 2022

Hora inicio/fin: 19:30 / 20:00

Lugar: Tenencia Alcaldía Oeste

Miembros asistentes:

D. José Luís López Ibáñez
Dª. Verónica Ruíz Escrig
Dª. Marinela Mónica Barabás
Dª. Lorena Bachero Colomer
D. Pascual Barreda Martínez
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pedro Bermúdez Bolos
D. Francisco Martínez Gómez
Dª. Concepción Guillamón Albalate

M  iembros ausentes:  

D. Vicent Francesc Sales Mateu
Dª. Lorena Bachero Colomer
D. Casto Moya Macias
Dª. Irene Gómez Santos
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual

Presidente (PSOE)
Vicepresidenta (Compromís)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (Alcaldía)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
AVV Gpo.S José Obrero, C Alcora y ady
AVV La Choquera

EXCUSA AUSENCIA (*)

Concejal (P Popular)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (PSOE)
Vocal (Podem-Esquerra Unida)
AMPA Ceip Vicente Artero (*)

Secretaria:
Yolanda Bayot Edo

Por la Presidencia se declara abierta la sesión, procediéndose a tratar el orden del 
día establecido:  

  1º.-  APROBACIÓN  DE  LA ACTA DE  LA JUNTA DEL DISTRITO  OESTE 
CELEBRADA EL 30 DE MAYO DE 2022.

Se aprueba el acta ordinaria de la Junta del Distrito Oeste celebrada el  30 de 
Mayo de 2022, por unanimidad de los miembros de la Junta.

2º.- INFORME DEL PRESIDENTE.

El Sr Presidente informa que hace unos días tuvieron una reunión con la dirección 
y el Ampa del colegio Grans i Menuts y se comentaron varias propuestas para mejorar el 
acceso al centro escolar, dada la afluencia de camiones y peatones en las inmediaciones.
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3º.- RESOLUCIÓN DE PROPUESTAS.

Por parte de la Secretaria, se procede a la lectura de las resoluciones elevadas 
por los miembros de la Junta, a los distintos negociados del Ayuntamiento.

4º.- RUEGOS Y PREGUNTAS.

La Sra. Concepción Guillamón, representante de la AVV La Choquera, solicita 
que se limpie de hierbas la parcela donde está la asociación y la plaza.

Reitera la petición de pintura de la caseta de la asociación.

Pone de manifiesto que ellos desconocen empresas para realizar actividades de 
verano en la asociación y que es el Ayuntamiento quien debe facilitar la empresa, que sea 
la misma que la que realiza actividades en otras zonas.

Reitera el malestar de que alrededor de los contenedores de basura, siempre hay 
bolsas,  enseres y demás, solicita que se lleve un control  más exhaustivo,  a lo  que el 
Presidente indica la posibilidad de hacer uso de drones, tal y como se está utilizando en la 
zona de Marjalería.

Solicita que las cunetas de las calle se limpien, dado que están llenas de hierbas 
que invaden el camino.

Informa que el Servicio de SMC muchas veces indican que el problema ya está 
solucionado cuando realmente no se ha hecho nada.

Reitera la petición de reunirse con los Técnicos Municipales para comentar sobre 
el proyecto de urbanización de La Choquera. 

El Sr. José Vte. Álvarez, representante de la AVV El Saboner, reitera que en la 
Nacional 340, en la rotonda de acceso a la autopista, se debería hacer un carril de acceso, 
el  Presidente  informa  que  se  está  planteando  dar  una  nueva  solución  junto  con  el 
Ministerio de Carreteras.

Indica que las farolas de la Ctra. Alcora desde el puente de la autopista (Venta 
Nova) están apagadas.

Informa que en la Cuadra Saboner esquina con Ctra. Alcorta hay dos señales de 
tráfico que deben ser sustituidas. La señal del camión está deteriorada y la que indica 
prohibido estacionar en 20 metros, la indicación de 20 metros, debe ser retirara dado que 
es en toda la calle donde no se puede estacionar.

Indica que en la partida Benadresa el contenedor de basura siempre está lleno de 
escombros y basura que se acumula durante días. 

El Sr. Pedro Bermúdez, representante de la AVV Grupo Reyes y Ctra. Alcora, 
reitera la petición de pintar el muro recayente a la calle Maestro de Vega.

Comenta que en la asociación de vecinos los aires acondicionados gotean por 
dentro, por lo que solicita que se reparen.

El Sr. Pascual Barreda, representante de la AVV Grupo Roser, Ctra Borriol y 
adyacentes, pregunta cuando se van a poner en marcha los presupuestos participativos.

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 3
M

S6
3G

LM
LR

Q
4X

KS
SC

SZ
3X

3D
FQ

 | 
Ve

rif
ic

ac
ió

n:
 h

ttp
s:

//s
ed

e.
ca

st
el

lo
.e

s/
 

D
oc

um
en

to
 fi

rm
ad

o 
el

ec
tró

ni
ca

m
en

te
 d

es
de

 la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pá

gi
na

 2
 d

e 
6 



En la  calle  Costa  Rica,  junto  al  centro  cívico,  solicita  que  se pinte  una  línea 
amarilla de prohibido estacionar.

Informa que en la calle Colombia, con el cruce de la calle General Marina, falta 
colocar el nombre de la calle “Calle Colombia”.

Reitera que falta por poner los reflectantes en 6 o 7 farolas del Camino Cuadra 
Segunda (desde Camino Mestrets dirección hacia Grupo Roser).

En  la  plaza  Jaime  Ribes  hay  algunas  farolas  de  las  cuales  sobresalen  unos 
tornillos, los cuales pueden ser peligrosos para los peatones porque pueden tropezar.

Solicita la limpieza de las cunetas recayentes en el Camino Collet, Barranco del 
Sol y Cuadra Segunda.

Pide información sobre la experiencia piloto sobre recogida de basura casa por 
casa, por lo que solicita una reunión con el concejal correspondiente para informarse sobre 
ello, a lo que el Presidente informa que intentará que venga a una reunión de la Junta de 
Distrito.

Y no habiendo mas asuntos que tratar,  se levanta la sesión, siendo las veinte 
horas, extendiéndose de ella la presente acta, que firman el Presidente y la Secretaria de 
la Junta, en el lugar y fecha al principio expresados.
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ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE OEST

Núm. d'Acta: 6

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 27 de juny de 2022

Hora inicie/fi: 19:30 / 20:00

Lloc: Tinença Alcaldía Oest

Membres assistents:

D. José Luís López Ibáñez
Dª. Verónica Ruíz Escrig
Dª. Marinela Mónica Barabás
Dª. Lorena Bachero Colomer
D. Pascual Barreda Martínez
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pedro Bermúdez Bolos
D. Francisco Martínez Gómez
Dª. Concepción Guillamón Albalate

M  embr  e  s absents:  

D. Vicent Francesc Sales Mateu
Dª. Lorena Bachero Colomer
D. Casto Moya Macias
Dª. Irene Gómez Santos
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual

Presidente (PSOE)
Vicepresidenta (Compromís)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (Alcaldía)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
AVV Gpo.S José Obrero, C Alcora y ady
AVV La Choquera

Concejal (P Popular)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (PSOE)
Vocal (Podem-Esquerra Unida)
AMPA Ceip Vicente Artero (*)

EXCUSA ABSÈNCIA (*)

Secretària:
Yolanda Bayot Edo

Per la Presidència es declara oberta la sessió, procedint-se a tractar l'ordre del dia 
establit:  

 1r.-  APROVACIÓ  DE  L'ACTA  DE  LA  JUNTA  DEL  DISTRICTE  OEST 
CELEBRADA EL 30 DE MAIG DE 2022.

S'aprova l'acta ordinària de la Junta del Districte Oest celebrada el 30 de Maig de 
2022, per unanimitat dels membres de la Junta.

2n.- INFORME DEL PRESIDENT.
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El Sr. President informa que fa uns dies van tindre una reunió amb la direcció i el 
Ampa del col·legi *Grans i *Menuts i es van comentar diverses propostes per a millorar 
l'accés al centre escolar, donada l'afluència de camions i vianants en els voltants.

3r.- RESOLUCIÓ DE PROPOSTES.

Per part de la Secretària, es procedeix a la lectura de les resolucions elevades 
pels membres de la Junta, als diferents negociats de l'Ajuntament.

4t.- PRECS I PREGUNTES.

La Sra. Concepción Guillamón, representant de l'  AV. La  Joquera,  sol·licita 
que es netege d'herbes la parcel·la on està l'associació i la plaça.

Reitera la petició de pintura de la caseta de l'associació.

Posa de manifest que ells desconeixen empreses per a realitzar activitats d'estiu 
en l'associació i que és l'Ajuntament qui ha de facilitar l'empresa, que siga la mateixa que 
la que realitza activitats en altres zones.

Reitera el malestar que al voltant dels contenidors de fem, sempre hi ha bosses, 
estris i altres, sol·licita que es porte un control més exhaustiu, al que el President indica la 
possibilitat de fer ús de drons, tal com s'està utilitzant en la zona de Marjalería.

Sol·licita que les cunetes de les calle es netegen, atés que estan plenes d'herbes 
que envaeixen el camí.

Informa que el Servei de SMC moltes vegades indiquen que el problema ja està 
solucionat quan realment no s'ha fet res.

Reitera la petició de reunir-se amb els Tècnics Municipals per a comentar sobre el 
projecte d'urbanització de la Joquera. 

El Sr. José Vte. Álvarez, representant de l'AV El Saboner, reitera que en la 
Nacional  340,  en  la  rotonda  d'accés  a  l'autopista,  s'hauria  de  fer  un  carril  d'accés,  el 
President informa que s'està plantejant donar una nova solució juntament amb el Ministeri 
de Carreteres.

Indica que els fanals de la Ctra. l'Alcora des del pont de l'autopista (Venda Nova) 
estan apagades.

Informa que en la Quadra Saboner cantonada amb Ctra. Alcora hi ha dos senyals 
de trànsit que han de ser substituïdes. El senyal del camió està deteriorada i la que indica 
prohibit estacionar en 20 metres, la indicació de 20 metres, ha de ser retirara atés que és 
en tot el carrer on no es pot estacionar.

Indica  que  en  la  partida  Benadresa  el  contenidor  de  fem  sempre  està  ple 
d'enderrocs i fem que s'acumula durant dies. 

El Sr. Pedro Bermúdez, representant de l'AV Grup Reis i Ctra. l'Alcora, reitera 
la petició de pintar el mur que dona al carrer Maestro de Vega.
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Comenta que en l'associació de veïns els aires condicionats degoten per dins, per 
la qual cosa sol·licita que es reparen.

El  Sr.  Pascual  Barreda,  representant  de  l'AV  Grup  Roser,  Ctra  Borriol  i 
adjacents, pregunta quan es posaran en marxa els pressupostos participatius.

Al carrer Costa Rica, al costat del centre cívic,  sol·licita que es pinte una línia 
groga de prohibit estacionar.

Informa que al carrer Colòmbia, amb l'encreuament del carrer General Marí, falta 
col·locar el nom del carrer “Carrer Colòmbia”.

Reitera que falta per posar els reflectors en 6 o 7 fanals del Camí Quadra Segona 
(des de Camí Mestrets direcció cap a Grup Roser).

En la plaça Jaime Ribes hi ha alguns fanals de les quals sobreïxen uns caragols, 
els quals poden ser perillosos per als vianants perquè poden entropessar.

Sol·licita la neteja de les cunetes que donen en el Camí Collet, Barranco del Sol i 
Quadra Segona.

Demana informació sobre l'experiència pilot sobre recollida de fem casa per casa, 
per la qual cosa sol·licita una reunió amb el regidor corresponent per a informar-se sobre 
això,  al  que el  President informa que intentarà que vinga a una reunió de la Junta de 
Districte.

I no havent-hi mes assumptes que tractar, s'alça la sessió, sent les vint hores, 
estenent-se d'ella la present acta, que signen el President i la Secretària de la Junta, en el 
lloc i data al principi expressats.
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